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PROTOKÓŁ NR I/2024 

z pierwszej sesji nowo wybranej Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 7 maja 2024 roku. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad I sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1. Otwarcie inauguracyjnej sesji Rady 

(nagranie: 3:19 - 5:31) 

 

Pani Leokadia Włodarz poinformowała, że zgodnie z artykułem 20 ustęp 2c ustawy  

o samorządzie gminnym oraz § 26 ustęp 1 Statutu Gminy Łobez pierwszą sesję nowo wybranej 

Rady, do czasu wyboru Przewodniczącego Rady prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na 

sesji. Uprzejmie informuję, że ta honorowa funkcja przypadła właśnie mnie Radnej Leokadii 

Włodarz. Poprowadzę obrady sesji do czasu wyboru Przewodniczącego Rady, a w prowadzeniu 

obrad pomagać mi będzie Radna Katarzyna Tokarska. 

Pani Leokadia Włodarz otworzyła inauguracyjną pierwszą sesję nowo wybranej Rady Miejskiej 

w Łobzie, zwołaną przez Komisarza Wyborczego w Szczecinie I na podstawie art. 20 ust. 2 w 

związku z art. 29a ust. 2 i art. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym.  

Przywitała zgromadzonych na Sali Burmistrza Łobza Piotra Ćwikłę, sołtysów, zaproszonych 

gości, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie oraz mieszkańców,  

którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Pani Leokadia Włodarz poprosiła wszystkich zgromadzonych na Sali o powstanie do wspólnego 

odśpiewania hymnu narodowego. 

Zgromadzeni na Sali obrad odśpiewali Hymn Polski „Mazurka Dąbrowskiego”. 

Po hymnie, Pani Leokadia Włodarz poprosiła wszystkich o zajęcie miejsc. 

 

Ad. 2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego; 

(nagranie: 5:32 - 11:23) 

 

Pani Leokadia Włodarz poprosiła p. Grzegorza Lwa Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Wyborczej w Łobzie oraz p. Kamilę Deuter Zastępcę Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Wyborczej w Łobzie o wręczenie Państwu Radnym zaświadczenia o wyborze na radnego. 

 

Pan Grzegorz Lew wraz z p. Kamilą Deuter pogratulowali radnym wyboru a następnie wręczyli 

radnym (w kolejności alfabetycznej) zaświadczenia Gminnej Komisji Wyborczej w Łobzie 

potwierdzające uzyskanie mandatu radnego Rady Miejskiej w Łobzie w wyborach, które odbyły 

się dnia 7 kwietnia 2024 r. 

 

Ad. 3. Złożenie ślubowania przez radnych; 

(nagranie: 11:24 - 15:42) 

  

Pani Leokadia Włodarz poinformowała, że przed nami podniosły moment sesji inauguracyjnej. 

Obowiązek złożenia ślubowania. Zgodnie z artykułem 23a ustawy o samorządzie gminnym, radny 

przed przystąpieniem do wykonywania mandatu zobowiązany jest złożyć ślubowanie! 

http://www.bip.lobez.pl/
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Ślubowanie odbędzie się w ten sposób, że po wygłoszeniu przez mnie roty, wywołani 

kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem 

zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Pani Leokadia Włodarz poprosiła wszystkich o powstanie. Następnie odczytała rotę ślubowania:  

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.” 

Jako pierwszego do złożenia ślubowania poprosiła: 

1. Radnego Ryszarda Bartczaka – „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

W dalszej kolejności ślubowanie złożyli: 

2. Radna Galczak Danuta - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

3. Radny Grekowicz Wiesław - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

4. Radny Hlib Adam - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

5. Radny Kosiński Dariusz - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

6. Radny Kużel Antoni - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

7. Radny Rokosz Marek - „Ślubuję”; 

8. Radna Romejko Wiesława - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

9. Radny Sowiński Jarosław - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

10. Radny Stankiewicz Henryk - „Ślubuję”; 

11. Radny Szpryngacz Mariusz - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

12. Radna Tokarska Katarzyna - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”; 

13. Radny Wijatyk Mariusz - „Ślubuję”; 

14. Radna Włodarz Leokadia - „Ślubuję”; 

15. Radny Bartos Krzysztof - „Ślubuję - Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Pani Leokadia Włodarz podziękowała Państwu Radnym za spełnienie obowiązku złożenia 

ślubowania; 

 

Ad. 4. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad; 

(nagranie: 15:43 - 19:56) 

 

Pani Leokadia Włodarz poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie 

przycisku kworum. Stwierdziła kworum (15 radnych obecnych) umożliwiające Radzie 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Pani Leokadia Włodarz poinformowała, że porządek obrad radni otrzymali na piśmie wraz z 

Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Szczecinie w sprawie zwołania pierwszej sesji nowo 

wybranej Rady Miejskiej w Łobzie. Był on również podany do publicznej wiadomości na tablicy 

ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym - Rada może wprowadzić zmiany w 

porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. W naszym przypadku, aby 

wniosek został przyjęty „za” zmianą musi głosować co najmniej 8 radnych.  

Czy są wnioski o zmianę porządku obrad pierwszej sesji?    

Radny Henryk Stankiewicz zgłaszam wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez 

wprowadzenie następujących punktów: 

 

1. Wybór Wiceprzewodniczących Rady; 

2. Powołanie komisji stałych Rady; 

3. Wybór Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

W uzasadnieniu podał, że §26 ust. 2 Statutu Gminy Łobez stanowi, iż na pierwszej sesji Rada 

dokonuje wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady. 
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Natomiast powołanie komisji stałych i dokonanie wyboru przewodniczących komisji jest 

wskazane z uwagi na konieczność jak najszybszego przystąpienia do procedowania nad 

projektami uchwał.   

Równocześnie zaproponował, aby wymienione punkty rozpatrzyć jako pkt 8,9 i 10. Kolejne 

punkty obrad ulegną renumeracji.  

Pani Leokadia Włodarz zapytała, czy są kolejne wnioski o zmianę w porządku obrad. 

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poddała pod głosowanie wniosek formalny o 

zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie: 

Jako pkt. 8 Wybór Wiceprzewodniczących Rady; 

Jako pkt. 9 Powołanie komisji stałych Rady; 

Jako pkt. 10 Wybór Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie. 

Zgodnie z renumeracją - Zakończenie obrad będzie punktem 11.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania uwzględniła wniosek o zmianę porządku obrad.  

Wobec powyższego poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z uwzględnionym wnioskiem 

formalnym.  

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz stwierdziła, że, Rada przyjęła porządek obrad 

pierwszej sesji Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

Ad. 5. Wybór Przewodniczącego Rady; 

(nagranie: 19:57 - 47:22) 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poinformowała, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz §22 pkt. 1 Statutu Gminy Łobez, Rada wybiera 

ze swojego grona przewodniczącego Rady bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Głosowanie przeprowadzi Komisja Skrutacyjna – zgodnie z zasadami § 41 Statutu Gminy Łobez 

– którą wybierzemy spośród radnych na dzisiejszej sesji w głosowaniu jawnym. 

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poinformowała, że Kandydat nie może uczestniczyć 

w głosowaniu nad wyborem swojej osoby na stanowisko przewodniczącego rady (wyrok NSA z 

dnia 25 stycznia 2010 r. II OSK 1865/09). 

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz zapytała, czy są jakieś niejasności lub pytania? 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Radna Leokadia Włodarz poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady. 

Radna Leokadia Włodarz zgłosiła kandydaturę Radnego Henryka Stankiewicza. 

Radny Henryk Stankiewicz wyraził zgodę na kandydowanie.  

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz zapytała, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz zamknęła listę zgłoszonych kandydatów na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poinformowała, że przystępujemy do powołania 

Komisji Skrutacyjnej. Zaproponowała, aby powołać jedną komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie i wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łobzie.  
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Kandydaci do Komisji Skrutacyjnej nie mogą kandydować w wyborach na Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczących Rady.  

Przyjmuje się zwyczajowo, aby Komisja Skrutacyjna pracowała w trzyosobowym składzie. Czy 

są inne propozycje? Innych propozycji nie zgłoszono.  

Radny Mariusz Wijatyk poprosił, aby kandydat na Przewodniczącego Rady zaprezentował bliżej 

swoją osobę. 

Kandydat na Przewodniczącego Rady p. Henryk Stankiewicz przybliżył radnym swoje 

doświadczenie w samorządzie. Poinformował, że mandat radnego sprawował przez 13 lat. W tym 

czasie był Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej a następnie Przewodniczącym Rady.  

Więcej głosów nie zabrano.   

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji 

Skrutacyjnej w trzyosobowym składzie: 

Radna Danuta Galczak zgłosiła kandydaturę Radnego Jarosława Sowińskiego; 

Radny Krzysztof Bartos zgłosił kandydaturę Radnego Adama Hliba; 

Radna Leokadia Włodarz zgłosiła kandydaturę Radnego Antoniego Kużela.; 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poinformowała o zamknięciu listy zgłoszonych 

kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

Wobec powyższego. Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poddała pod głosowanie 

komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie i 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łobzie w następującym składzie: 

Radny Jarosław Sowiński; 

Radny Adam Hlib; 

Radny Antoni Kuzel. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecny Niegłosujący: 1; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania wybrała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łobzie i wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łobzie w następującym 

składzie: 

1. Radny Jarosław Sowiński; 

2. Radny Adam Hlib; 

3. Radny Antoni Kuzel.  

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poprosiła Komisję o przystąpienie do pracy i 

przygotowanie kart do głosowania. Następnie ogłosiła przerwę do czasu powrotu na salę Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Po przerwie Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz wznowiła obrady sesji. Stwierdziła 

kworum 15 radnych obecnych.  Poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zabranie 

głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Adam Hlib, poinformował o ukonstytuowaniu się 

Komisji Skrutacyjnej: 

1. Przewodniczący Komisji – Adam Hlib; 

2. Członek Komisji              - Antoni Kużel;  

3. Członek Komisji              - Jarosław Sowiński. 

oraz przedstawił i objaśnił zasady głosowania: 
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AKT  GŁOSOWANIA. 

 

Przewodniczący Komisji wyczytywał kolejno radnych według listy obecności. Radny podchodził 

do Komisji, otrzymywał kartę do głosowania, udawał się do miejsca zapewniającego tajność 

głosowania a następnie wrzucał kartę do urny.  

Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna opuściła salę celem ustalenia wyników 

głosowania a na ten czas p. Leokadia Włodarz ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Adam Hlib, ogłosił wyniki wyborów.  

Na ustawowy stan Rady Miejskiej w Łobzie 15. radnych, obecnych zgodnie z listą obecności jest 

15 radnych. 

Na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie zgłoszono kandydaturę radnego Henryka 

Stankiewicza. Minimalna liczba głosów, konieczna do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Łobzie wynosi 8. 

 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 14; 

Liczba kart wyjętych z urny: 14; 

Liczba głosów ważnych: 14; 

Liczba głosów nieważnych 0; 

Liczba głosów oddanych za wyborem kandydata 10; 

Liczba głosów oddanych przeciw wyborowi kandydata 3; 

Liczba głosów wstrzymujących się 1. 

 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku głosowania tajnego 

bezwzględną większością głosów przy zachowaniu co najmniej połowy ustawowego składu 

Rady, Przewodniczącym Rady Miejskiej w Łobzie został wybrany Radny Henryk 

Stankiewicz. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu z obrad sesji. 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodarz poinformowała, że fakt dokonania wyboru  

w głosowaniu tajnym wymaga potwierdzenia w formie uchwały. Odczytała treść uchwały Rady 

Miejskiej w Łobzie w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

UCHWAŁA NR I/1/2024 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie; - stanowi załącznik do 

protokołu 

 

Prowadząca obrady Radna Leokadia Włodar poprosiła proszę nowo wybranego 

Przewodniczącego Rady Radnego Henryka Stankiewicza o zajęcie miejsca przy stole 

prezydialnym. Serdecznie Panu gratuluję, powierzam łańcuch przewodniczącego i przekazuję 

dalsze prowadzenie obrad.  

Nowo wybrany Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz dziękując za 

zaufanie i powierzenie funkcji, objął przewodniczenie obradom II sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

Ad. 6. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Łobza. 

(nagranie: 47:23 - 51:17) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz poprosił p. Grzegorza Lwa 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Łobzie oraz p. Kamilę Deuter Zastępcę 
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Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Łobzie o wręczenie Panu Piotrowi Ćwikle 

zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Łobza. 

 

Pan Grzegorz Lew wraz z p. Kamilą Deuter gratulując p. Burmistrzowi wyboru, wręczyli mu 

zaświadczenie Gminnej Komisji Wyborczej w Łobzie potwierdzające o wyborze Burmistrza 

Łobza w wyborach, które odbyły się dnia 7 kwietnia 2024 r. 

Na Sali rozległy się brawa. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła pogratulował Przewodniczącemu Rady i Radnym wyboru. 

Szczególne słowa podziękowania skierował do swojej rodziny: małżonki, syna, córki i przyszłego 

zięcia. Podziękował również wszystkim współpracownikom, dyrektorom jednostek i tych 

budżetowych, i samodzielnie działających. Chciałem podziękować moim sołtysom, bo są tutaj 

również. Z całego serca Wam dziękuję za wspieranie. Za to, że jesteście. Dziękuję i obiecuję 

również wsparcie. Chciałem podziękować mieszkańcom, bo oni mnie obdarzyli też zaufaniem i 

tym, że mogę teraz pracować po raz trzeci jako burmistrz Łobza. Z całego serca dziękuję 

wszystkim mieszkańcom za udzielone mi zaufanie i za możliwość pracy. 

Z przyjemnością dla nich i z pełnym oddaniem, bo to również ze swojej strony, ze swojej strony 

obiecuję. To, co jest teraz najważniejsze, najważniejsze dla mnie, to chciałbym Państwu złożyć 

taką deklarację swojego pełnego oddania miastu, gminie, wszystkim mieszkańcom, bo to jest 

główny cel, i to, co świeci przede mną jasno, czyli dobrobyt i to, żebyśmy mogli w spokojny 

sposób pracować. Wszyscy razem w zgodzie, łącząc tę społeczność, co również jest najważniejsze. 

Serdecznie, serdecznie dziękuję.  

 

Ad. 7. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Łobza; 

(nagranie: 51:18 - 52:53) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz poinformował, że zgodnie z art. 

29a ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą 

złożenia wobec Rady ślubowania.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił wszystkich o powstanie a p. Burmistrza  

o złożenie ślubowania. 

Pan Piotr Ćwikła – Burmistrz Łobza złożył ślubowanie o treści: 

 

„Obejmując urząd Burmistrza Łobza, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Po czym podpisał akt ślubowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz podziękował p. Burmistrzowi za 

spełnienie obowiązku złożenia ślubowania. 

 

Ad. 8. Wybór Wiceprzewodniczących Rady; 

(nagranie: 52:54 – 1:06:38) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz poinformował, że wybory 

Wiceprzewodniczących Rady odbywają się na takich samych zasadach jak przewodniczącego 

rady.  

Kandydat nie może uczestniczyć w głosowaniu nad wyborem swojej osoby na stanowisko 

wiceprzewodniczącego rady (wyrok NSA z dnia 25 stycznia 2010 r. II OSK 1865/09). 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Rady. 

Radna Danuta Galczak zgłosiła kandydaturę Radnego Mariusza Szpryngacza. Następnie 

zaprezentowała jego kandydaturę. 

Radny Mariusz Szpryngacz wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął listę zgłoszonych kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił Komisję o przystąpienie do pracy i 

przygotowanie kart do głosowania. Następnie ogłosił przerwę do czasu powrotu na salę Komisji 

Skrutacyjnej. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. Stwierdził kworum 15 radnych 

obecnych.  Poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Adam Hlib, przedstawił i objaśnił zasady 

głosowania: 

 

AKT GŁOSOWANIA 

 

Przewodniczący Komisji wyczytywał kolejno radnych według listy obecności. Radny podchodził 

do Komisji, otrzymywał kartę do głosowania, udawał się do miejsca zapewniającego tajność 

głosowania a następnie wrzucał kartę do urny.  

Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna opuściła salę celem ustalenia wyników 

głosowania a na ten czas Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Adam Hlib, ogłosił wyniki wyborów.  

Na ustawowy stan Rady Miejskiej w Łobzie 15. radnych, obecnych zgodnie z listą obecności jest 

15 radnych. 

Na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie zgłoszono kandydaturę radnego Mariusza 

Szpryngacza. Minimalna liczba głosów, konieczna do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łobzie wynosi 8. 

 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 14; 

Liczba kart wyjętych z urny: 14; 

Liczba głosów ważnych 14; 

Liczba głosów nieważnych 0; 

Liczba głosów oddanych za wyborem kandydata 13;  

Liczba głosów oddanych przeciw wyborowi kandydata 0;  

Liczba głosów wstrzymujących się 1. 

 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku głosowania tajnego 

bezwzględną większością głosów przy zachowaniu co najmniej połowy ustawowego składu 

Rady, Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Łobzie został wybrany Radny Mariusz 

Szpryngacz. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu z obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że fakt dokonania wyboru w 

głosowaniu tajnym wymaga potwierdzenia w formie uchwały. Odczytał zatem treść uchwały Rady 

Miejskiej w Łobzie w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

UCHWAŁA NR I/2/2024 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie; - stanowi załącznik do 

protokołu 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił nowo wybranego Wiceprzewodniczącego 

Rady Radnego Mariusza Szpryngacza o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym. Następnie 

pogratulował mu wyboru. 
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Ad. 9. Powołanie komisji stałych Rady; 

(nagranie: 1:06:39 – 1:8:51) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że zgodnie z art. 18a ustawy o 

samorządzie gminnym nakłada na radę gminy obowiązek powołania komisji rewizyjnej. 

Natomiast art. 18b przywołanej ustawy, nakłada na radę gminy obowiązek powołania komisji 

skarg, wniosków i petycji. Są to dwie obligatoryjne komisje organu stanowiącego jednostki 

samorządu terytorialnego. Kolejne stałe komisje rady są powoływane na mocy art. 21. ust. 1 

ustawy  

o samorządzie gminnym „rada ze swojego grona może powoływać stałe i doraźne komisje do 

określonych zadań, ustalając przedmiot działania oraz skład osobowy”. 

Mając na względzie powyższe, należy wskazać treść § 45 ustęp 1 Statutu Gminy Łobez, który 

stanowi, iż rada w celu realizacji swych zadań powołuje następujące komisje stałe: 

1) Komisję Budżetową; 

2) Komisję Terenów Wiejskich; 

3) Komisję Spraw Społecznych; 

4) Komisję Rewizyjną; 

5) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Statut Gminy Łobez określa, że skład osobowy poszczególnych komisji ustala Rada w głosowaniu 

jawnym zwykłą większością głosów oraz, że radny ma obowiązek uczestnictwa w pracach dwóch 

stałych komisji. 

Dodatkowe wymogi określono w stosunku do Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

W 5. osobowy skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 

Klubów, z wyjątkiem przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. W 3. osobowy skład 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich Klubów, z 

wyjątkiem przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. 

Głos zabrał Radny Mariusz Wijatyk odniósł się do pkt. dotyczącego Wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady. Otóż w statucie naszym znajduje się zapis, że nie jest jeden 

wiceprzewodniczący, tylko dwóch wiceprzewodniczących. W związku z tym powinniśmy 

dokonać jeszcze wyboru drugiego wiceprzewodniczącego rady miejskiej.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił Radcę Prawnego o opinię w tej sprawie. 

Radca Prawny Bogdan Skółmowski wyjaśnił, że statut przewiduje wybór przewodniczącego i 

dwóch wiceprzewodniczących rady, ale z racji tego, że nie było kandydatur, to nie jest możliwość 

wybrania w tym momencie dwóch wiceprzewodniczących. Wakat na stanowisku 

wiceprzewodniczącego w tej chwili jest, a nie ma obowiązku dokonywania wyboru zaraz na 

pierwszej sesji, więc jest możliwość wybrania wiceprzewodniczącego na kolejnych sesjach, jeżeli 

będzie, jeżeli zgłosi się kandydat na to stanowisko.  

Pytanie w tej sprawie zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzielił Radca Prawny 

Bogdan Skólmowski. Głos w tej sprawie zabrał Radny Adam Hlib. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję i przystąpił do kontunuowania 

porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że radni zadeklarowali swoją 

przynależność do poszczególnych komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie: 

Komisja Budżetowa:  

1) Bartos Krzysztof; 

2) Grekowicz Wiesław; 

3) Hlib Adam; 

4) Kużel Antoni; 

5) Romejko Wiesława; 

6) Stankiewicz Henryk; 
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7) Szpryngacz Mariusz; 

8) Wijatyk Mariusz; 

9) Włodarz Leokadia. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy wymienieni radni podtrzymują swoją deklarację i zgodę na 

udział w pracach komisji oraz czy są jakieś uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przedstawił skład osobowy: 

Komisji Terenów Wiejskich: 

1) Bartczak Ryszard; 

2) Bartos Krzysztof; 

3) Grekowicz Wiesław; 

4) Kosiński Dariusz; 

5) Kużel Antoni; 

6) Rokosz Marek; 

7) Stankiewicz Henryk. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy wymienieni radni podtrzymują swoją deklarację i zgodę na 

udział w pracach komisji oraz czy są jakieś uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przedstawił skład osobowy: 

Komisji Spraw Społecznych: 

1) Galczak Danuta; 

2) Rokosz Marek; 

3) Romejko Wiesława; 

4) Sowiński Jarosław; 

5) Szpryngacz Mariusz; 

6) Tokarska Katarzyna; 

7) Wijatyk Mariusz. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy wymienieni radni podtrzymują swoją deklarację i zgodę na 

udział w pracach komisji oraz czy są jakieś uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przedstawił skład osobowy:  

Komisji Rewizyjnej: 

1) Bartczak Ryszard; 

2) Galczak Danuta; 

3) Hlib Adam; 

4) Kosiński Dariusz; 

5) Sowiński Jarosław. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy wymienieni radni podtrzymują swoją deklarację i zgodę na 

udział w pracach komisji oraz czy są jakieś uwagi.  
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Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przedstawił skład osobowy:  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Sowiński Jarosław; 

2) Tokarska Katarzyna; 

3) Włodarz Leokadia. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy wymienieni radni podtrzymują swoją 

deklarację i zgodę na udział w pracach komisji oraz czy są jakieś uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

powołania komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie, określenia ich przedmiotu działania oraz 

składów osobowych. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej 

w Łobzie, określenia ich przedmiotu działania oraz składów osobowych. 

 

UCHWAŁA NR I/3/2024 

w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie, określenia ich przedmiotu 

działania oraz składów osobowych - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 10. Wybór Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie; 

(nagranie: 1:18:52 – 1:33:10) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że zgodnie z art. 47. ust. 2 pracami 

komisji kieruje przewodniczący komisji wybierany przez Radę spośród radnych, w głosowaniu 

jawnym zwykłą większością głosów.  

Równocześnie informuję, że Kandydat nie może uczestniczyć w głosowaniu nad wyborem swojej 

osoby na stanowisko przewodniczącego komisji (wyrok NSA z dnia 25 stycznia 2010r. II OSK 

1865/09). 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczących Komisji stałych. Jako pierwszy, kandydat na Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej: 

 

Radna Danuta Galczak zgłosiła kandydaturę Radnego Wiesława Grekowicza. Następnie 

zaprezentowała tę kandydaturę.  

Radny Wiesław Grekowicz wyraził zgodę na kandydowanie.  

Radny Mariusz Wijatyk zapytał kandydata o doświadczenie. Radny Wiesław Grekowicz udzielił 

odpowiedzi. Więcej głosów nie zabrano.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął listę zgłoszonych kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 
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Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetowej w osobie Radnego Wiesława Grekowicza.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 3; Obecni niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej. 

 

UCHWAŁA NR4 I/4/2024 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetowej - stanowi załącznik do protokołu 

 

Komisja Terenów Wiejskich: 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Terenów Wiejskich. 

Radny Dariusz Kosiński zgłosił kandydaturę Radnego Krzysztofa Bartosa. Następnie 

zaprezentował tę kandydaturę. 

Radny Krzysztof Bartos wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął listę zgłoszonych kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Terenów Wiejskich. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Terenów Wiejskich w osobie Radnego Krzysztofa Bartosa.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Terenów 

Wiejskich. 

 

UCHWAŁA NR I/5/2024 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Terenów Wiejskich - stanowi załącznik do 

protokołu 

  

Komisja Spraw Społecznych; 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. 

 

Radna Leokadia Włodarz zgłosiła kandydaturę Radnej Katarzyny Tokarskiej. Radna Katarzyna 

Tokarska wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Kandydatka zaprezentowała swoją osobę na funkcję Przewodniczącej Komisji Spraw 

Społecznych. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął listę zgłoszonych kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych w osobie Radnej 

Katarzyny Tokarskiej. 
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Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Obecni niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Spraw 

Społecznych. 

 

UCHWAŁA NR I/6/2024 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych - stanowi załącznik do 

protokołu 

 

Komisja Rewizyjna: 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Dariusz Kosiński zgłosił kandydaturę Radnej Danuty Galczak. Następnie zaprezentował 

kandydatkę do objęcia funkcji Przewodniczącej komisji. 

Radna Danuta Galczak wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął listę zgłoszonych kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w osobie Radnej Danuty Galczak. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2; Obecni niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

 

UCHWAŁA NR I/7/2024 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - stanowi załącznik do protokołu 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zgłosił kandydaturę Radnej Leokadii Włodarz na 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radna Leokadia Włodarz zaprezentowała 

swoją kandydaturę. Radna Leokadia Włodarz wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął listę zgłoszonych kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w osobie Radnej 

Leokadii Włodarz.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie  

w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
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UCHWAŁA NR I/8/2024 

w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - stanowi załącznik do 

protokołu 

 

Ad. 11 Zakończenie obrad. 

(nagranie: 1:33:11 – 1:33:42) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknął pierwszą sesję nowo wybranej Rady Miejskiej  

w Łobzie.   

 

 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:20  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst I sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczył: 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Henryk Stankiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 


